
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 2. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 821
Mener ministeren, at det er sundhedsmæssigt forsvarligt, at patienter, som
har brug for proteinrig kost, på sygehuset er nødtvunget til at sige nej til kød i
maden, da det hele er halalslagtet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand

1/1

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2012-13
SUU Alm.del  Spørgsmål 821
Offentligt


